
Kære deltagere Kære bestyrelse og festudvalget. 

Årets generalforsamling bliver en anderledes generalforsamling. 

Anderledes på grund af at Verner Landin ikke findes her mere. 

Normalt er det formanden som holder beretningen for det 

forgangene år, men nu bliver det mig som tager den. 

Jeg vil starte med at fortælle lidt om Verner og hans arbejde i 

Faglige Seniorer Rønne. 

Verner blev valgt til formand for seniorerne på 

generalforsamlingen februar måned 2011. Seniorerne har altid 

været Verners store gnist, Verner var altid før sin tid han 

planlagde kontakter med de forskellige folk som skulle komme og 

holde foredrag eller underholdning.  

Verner var en venlig person han tog alle til sig, man kunne stille 

ham et spørgsmål, fik man ikke svar direkte så tog han rede på 

det og kom med et svar så hurtigt som muligt. 

Nu har jeg haft fornøjelsen af at sidde i bestyrelsen i 5 år. Der har 

altid været en god stemning på møderne 

Verner har haft helbredsmæssige problemer et års tid, i midten af 

november måned ringede han til mig og fortalte at han stopper i 

Faglige Seniorer. Jeg skulle komme dagen efter og hente alt 

materiale som han havde, for vi skulle jo fortsatte arbejdet i 

seniorerne. Jeg spurgte om han ville og forelægge en beretning 

men svaret var nej, det gør du bare. Og det gør jeg nu. 



Afslutningsvis vil jeg og bestyrelsen/festudvalget og alle de som er 

mødt op til generalforsamlingen takke dig for det arbejde som du 

har lagt i Faglige Seniorer Rønne. Og fremfor alt den som du var.  

Hvil i Frid. 

 

Hvad er der så sket i 2023. 

Vi har afholdt 19 arrangementer under året. Der vi har været  

1.803 medlemmer til stede. 

Det er arrangementer som 4 stk. festaftner. Med musik og dans. 

Modevisning. Minigolf. Hvide hus i Hasle. Sensommertur på 

Bornholm. Vinsmagning.  

En 1 dages Bustur til Gavnø Slot. 

Bustur til Sverige på 4-5 dage. 

Alt dette kunne vi ikke holde, hvis I ikke havde været så 

pligtopfyldende at komme til arrangementerne. Så en stor tak til 

jer.  

 

Vi har 10 faste arrangementer 9 stk. hver uge 1 hver anden uge 

Disse mange aktiviteter kræver at der er ledere og 

kontaktpersoner til. 

Når det gælder Banko så stopper Fin Rasmussen og John Larsen  

til sommeren som hjælpere, så derfor søger vi efter 2 nye som vil 

stille op til det?????????????????????  



Vi har gymnastik hver onsdag i Kif. Der stopper Karen Inger Jensen 

til sommer. Der søger vi 1 ny som vil stille op????????????? 

Stolemotion hver torsdag Marianne Jørgensen er stoppet.  

Vi er i gang med at få en ny som kan holde stolemotionen i gang. 

Så findes der nogle iblandt forsamlingen som kunne have 

interesse i at hjælpe til så kontakt den nye bestyrelsen. 

Vi har i 2023 stillet op med frivillige til Kræftens bekæmpelse på 

Stadion Rønne Nord i Rønne. Det de vil have hjælp med er  

At vi smører rundstykker til morgenmad og blander salaten til 

aften. Vi er også behjælpelige med at stille bord og telt på plads. 

Dette kommer vi til også til at gøre i 2024. 

 

Vi har under året blevet digitaliseret, vi har fået en hjemmeside 

som hedder (Faglige-Seniorer-Ronne.dk). Vi har ca. 500 

medlemmer i databasen, det gør vores arbejde betragtelig 

lettere. Vores mål er at vi skal blive flere. Jeg ved at det ikke er 

alle vores medlemmer der har mobiltelefon eller computer i 

hjemmet, og dem skal vi stadigvæk hjælpe. 

Men kan vi ikke prøve at hjælpe hinanden, det gælder mest 

kontingenter, hvis man nu ved at man har en veninde eller en ven 

som ikke har computer eller telefon der man kan indbetale 

beløbet. Så vi kan få kontingentet betalt inden 

Generalforsamlingen. 



Den gælder også tilmeldinger til aktiviteter, så behøver man ikke 

at ringe. Under eventuelt kommer Rose til at vise vores 

hjemmeside. 

 

§ 18 midler. 

Vi har i 2023 søgt § 18 midler for 2024. Vi fik 0 kr. 

I 2022 fik vi 80.000 kr.  I 2023 fik vi 60.000 kr. 

Mange priser har steget det har de også gjort i vores forening. 

Og som I kan se på vores programmer, så er vi blevet nødsaget til 

at forhøje priserne lidt på vores arrangementer. Jeg håber at I har 

forståelse for det. 

 

Medlemstal: 

Medlemstallet er stabilt, en del går bort, men heldigvis kommer 

der også nye medlemmer til. Der kommer en del fra de nye FH 

forbundet, men de skal få styr på hvordan det fungerer mellem 

Sektion eller Klub. En del tror at når man er medlem i Sektionen, 

så kan man være gratis medlem i klubben. Den går ikke. 

 

Sagahuset: 

Det er et dejligt hus at være i, vi skal være stolte på Bornholm at 

vi har et så fint hus. Man er misundelig i andre dele af landet, 

fordi vi ikke skal ud at leje lokaler i byen, men kan holde vores 



fester i disse fine lokaler.  Derfor er det vigtigt at når vi er klare 

med et arrangement, så rengør vi lokalerne. 

 

Afslutningsvis vil jeg takke bestyrelsen-- festudvalget og alle de 

frivillige for det gode samarbejde som vi har haft under året 2023. 

Jeg vil takke jer medlemmer for opbakningen, uden jer som 

medlemmer var det aldrig gået. 

TAK.    

  

 

 

 

 

 

    

  

 

 


